
Klub Radnych

Prawo i Sprawredliwosc

R.ADA IqIASTA WIOCT.AIVEK

Krzysztof Kukucki
Prezydent
Miasta Wloclawka

Szanowny Panie,

proszq o informacje na jakim etapie jest odzyskiwanie od Pana Jerzego

Engela Srodk6w finansowych, w wysokoSci ponad 4 mln ztotych, kt6re zostaty za

poprzedniego Prezydenta ,,przekazane" w spos6b budzqcy kontrowersje
spoteczne.
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Wloclawek. 16.07 .2Q24 r.


